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Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 29 oktober 2020, ingekomen op 29 oktober 2020, heeft u namens 

de PVV fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Is dit college bekend met de inspraakreactie van de heer Slenders uit 
Hoogeloon van 24 juli jl. (zie bijlage)? 
Antwoord: Ja. Deze inspraakreactie is samengevat en voorzien van een 

reactie in de Nota van Inspraak die wij op 16 oktober 2020 hebben 

vastgesteld. 

 

2. Is het college het met de PVV eens dat er een uiterst onwenselijk knelgeval 
ontstaat, wanneer een agrarisch ondernemer door de IOV wordt bestraft met 
onwerkbare emissie-eisen terwijl hij recent een ammoniakreductie van 50% 
heeft weten te realiseren? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee. Het bedrijf schakelt zelf om naar een andere diercategorie 

met een lagere ammoniakemissie. Deze lagere emissie is niet het gevolg van 

emissiereducerende maatregelen door de veehouder. De veehouder heeft 

recent een vergunning gevraagd voor een stalsysteem en dat moet voldoen 

aan de maximale emissie-eis die op dat moment van toepassing is. Er zijn 

brongerichte technieken beschikbaar en opgenomen in de Regeling 

ammoniak en veehouderij, die voldoen aan onze eisen die gelden tot 2024. 

Een stal die daaraan voldoet is voor 15 jaar gevrijwaard. Voor stallen die 

later aangepast worden, bijvoorbeeld na 2024 of na 2028 gelden voor 

ouderdieren van legkippen strengere emissie-eisen. 

 

 



 

 

 

Datum 

24 november 2020 

Ons kenmerk 

C2271976/4787585 

  2/3 

Hiermee geven wij veehouders en ontwikkelaars van stalsystemen 

duidelijkheid over onze toekomstige emissie-eisen. Deze eisen zijn in 2017 tot 

stand gekomen in overleg met onze commissie van deskundigen en dat is 

destijds ook in het dossier vermeld. Voor de langere termijn zijn –naast een 

luchtwasser- nu nog geen brongerichte technieken beschikbaar. Wij hebben 

een uitgebreid pakket van maatregelen om de ontwikkeling van dit soort 

systemen te ondersteunen, ook het Rijk ondersteunt dit. 

 

3. Kan het college aangeven waarom het de heer Slenders heeft afgescheept 
met een weinig zeggende standaardreactie zonder nader in te gaan op het 
door hem geschetste knelgeval? 
Antwoord: Van een standaardreactie is geen sprake. Wij hebben 

aangegeven dat voor dit moment brongerichte systemen beschikbaar zijn. 

Verder hebben we aangegeven dat we in ons beleid duidelijkheid willen 

geven door aan te geven welke eisen in de toekomst gaan gelden voor stallen 

die te zijner tijd moeten worden aangepast. De emissiefactoren voor de 

betreffende diercategorie worden met de in procedure gebrachte wijziging 

overigens niet gewijzigd en gelden sinds 2017. De inspraakreactie richt zich 

dus niet op een wijziging van de IOV. De inspraakreactie bevat verder 

onvoldoende informatie om in detail op de inbreng te reageren. Overigens 

geldt dat de IOV een regeling bevat voor maatwerk in specifieke gevallen als 

daartoe voldoende aanleiding bestaat en mits hiertoe een verzoek wordt 

gedaan. 

 

4. Waarom is het college in de reactie die de heer Slenders op zijn 
inspraakreactie heeft mogen ontvangen niet ingegaan op het feit dat InfoMil 
aangeeft dat de maximale emissiewaarde bij ouderdieren van legrassen 
0,150 kg dient te zijn, omdat emissiearme huisvestingssystemen niet 
toepasbaar zijn?  
Antwoord: Het bericht op Infomil is gerelateerd aan het Besluit emissiearme 

huisvesting en dateert van juli 2015. Wij hanteren in de provincie Noord-

Brabant al sinds 2010 emissie-eisen die voor nagenoeg alle diercategorieën 

strenger zijn dan de landelijke emissie-eisen zoals opgenomen in het Besluit 

emissiearme huisvesting en haar voorganger. Bij de aanpassingen in 2017 

hebben we onder andere voor deze categorie de eisen aangepast. Voor 

deze diercategorie kan voldaan worden aan de eisen met een luchtwasser, 

volièrehuisvesting en scharrelhuisvesting. 

 

5. Kan het college zich vinden in hetgeen door InfoMil wordt gesteld over 
emissiearme huisvestingssystemen voor ouderdieren van legrassen? Zo nee, 
waarom niet? 
Antwoord: Nee, zie het antwoord bij vraag 4. 
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6. Is het college het met de PVV eens dat er sprake moet zijn van een gelijk 
speelveld en dat de maximale ammoniakemissie in kg per dier per jaar voor 
ouderdieren van legrassen gelijk moet worden getrokken met de normen in de 
rest van Nederland? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee, wij hanteren in de provincie Noord-Brabant, gelet op de 

specifieke situatie, al sinds 2010 emissie-eisen die voor nagenoeg alle 

diercategorieën strenger zijn dan de landelijke emissie-eisen. 

 

7. Is het college bereid om de IOV zo aan te passen dat voor 
pluimveebedrijven met legouderdieren een maximale ammoniakemissie van 
0,150 kg per dier per jaar geldt, omdat dit elders in Nederland ook zo is en 
omdat het kenniscentrum InfoMil, wat een onderdeel is van Rijkswaterstaat, dit 
ook zo voorstelt? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee, zie de antwoorden op de eerdere vragen. 

 

 

 

Overeenkomstig het door Gedeputeerde  

Staten van Noord-Brabant genomen besluit, 

namens deze, 

 
 

ing. H.J. van Herk, 

programmamanager Natuur 

 

(In verband met de corona-maatregelen is deze brief, na vaststelling door het college, digitaal door 

de verantwoordelijk programmamanager ondertekend) 

 
 

 


